



أ.د. خليل حسن سيد مرعي

السيرة الذاتية:

من مواليد 1953م, تخرج من جامعة الموصل / كلية الهندسة / قسم الهندسة الكهربائية في 1976م. حصل على شهادة الدكتوراة من جامعة جامعة شفيلد - المملكة المتحدة في سنة 1981. يحمل لقب استاذ وذلك في تخصص الاتصالات, وفي تخصص دقيق هو الهوائيات وانتشار الموجات الصوتية, حيث قام بنشر 21 بحثاً في مؤتمرات ومجلات عراقية بالإضافة الى نشره 150 بحثاً في مؤتمرات ومجلات عالمية. أشرف على 35 رسالة ماجستير وعلى عشرة اطاريح دكتوراة في أختصاصات عدة منها الهوائيات, انتشار الموجات, التصوير بالأموح الدقيقة والتصوير بالموجات الفوتو صوتية. قام بتدريس عدد من المواد للدراسات الاولية منها (الهوائيات, أنتشار الموجات, الموجات الكهرومغناطيسية, انظمة الاتصالات, اساسيات الاتصالات), كما قام بتدريس طلبة الدراسات العليا عدة مواد منها الهوائيات, انتشار الموجات وتقنيات المايكروويف.

رقم هاتف العمل:

07740887418

الايمل الجامعي:

kh.sayidmarie@uoninevah.edu.iq

رابط موقع كوكل سكولر:

<https://scholar.google.com/citations?user=sEePHc4AAAAJ&hl=en>

رابط موقع سكوبس:

<https://www.scopus.com/authid/detail.uri?authorId=1602111690>

Curriculum vitae:

Prof Khalil Sayid Marie was born in 1953 and graduated from University of Mosul/ College of Engineering/ Electrical Engineering Department in 1976. He obtained his Ph.D. from the University of Sheffield in United Kingdom in 1981. He holds the title of professor in the field of communications, with a specialization in antennas and acoustic wave propagation. He has published 21 research papers in Iraqi conferences and journals, in addition to publishing over 150 research papers in international conferences and journals. He supervised 35 Master's theses and ten doctoral in various specialties such as antennas, wave propagation, microwave imaging, and photoacoustic imaging. He teaches several courses at the undergraduate level, including antennas, wave propagation, electromagnetic waves, communication systems, and communications principles. For postgraduate students, he teaches antennas, wave propagation, and microwave techniques.

Phone no. :

07740887418

University email:

kh.sayidmarie@uoninevah,ed.iq

Google Scholar Link:

<https://scholar.google.com/citations?user=sEePHc4AAAAJ&hl=en>

Scopus Link:

<https://www.scopus.com/authid/detail.uri?authorId=1602111690>

0

